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ČESKO: Předseda Senátu Miloš Vystrčil (ODS) na síti X (dříve Twitter) zveřejnil svůj
negativní test, a rozpoutal tím názorovou přestřelku, zda je vůbec nutné se testovat na
covid-19 a hlásat to poté do světa. „K padesáti miliardám z covidového testování, v němž
smočil zobáček nejeden politický byznysman, přibyla další kapička,“ prohlásil ironicky
expert na zdravotnické právo Ondřej Dostál.

„Dnes ráno konečně dobrá zpráva,“ napsal stručně Vystrčil k fotce svého negativního testu na
covid-19. Asi netušil, jaká negativní odezva bude následovat.

Dnes ráno konečně dobrá zpráva. � pic.twitter.com/S8QlYBHJwt

— Miloš Vystrčil (@Vystrcil_Milos) September 6, 2023

Velká část komentujících se shodla, že zveřejňovat negativní testy v době, kdy je pandemie covidu
dávno za námi, je jen zbytečné divadlo. „Divadelní představení pro dnešní den: Molièrův Zdravý
nemocný. K padesáti miliardám z covidového testování, v němž smočil zobáček nejeden politický
byznysman, přibyla další kapička. Měli jsme je dát radši na praktiky nebo okresní interny,“ prohlásil
Ondřej Dostál kriticky, že pokračuje farmaceutický byznys spojený s covidem.

Divadelní představení pro dnešní den: Molièrův Zdravý nemocný�
K padesáti miliardám z covidového testování, v němž smočil zobáček nejeden politický
byznysman, přibyla další kapička. Měli jsme je dát radši na praktiky nebo okresní
interny.

— Ondřej Dostál (@dostalondrej) September 7, 2023

Specialistka na zdravotní prevenci Margit Slimáková Vystrčilovi poradila, aby zůstal doma, když mu
není dobře, ale rozhodně si nemusí dělat testy. „Proboha proč? Necítím se dobře, tak zalezu do
postele a dám se dohromady. Je mi hodně blbě, zajdu k lékaři, jsem na umření, zavolám záchranku.
Pro nic z tohoto žádné testy nepotřebujete,“ uvedla Slimáková.

Proboha proč? Necítím se dobře, tak zalezu do pošlete a dám se dohromady. Je mi hodně
blbě, zajdu k lékaři, jsem na umřití zavolám záchranku.
Pro nic z tohoto žádné testy nepotřebujete.

— Margit Slimáková (@MSlimakova) September 6, 2023

Se smíchem reagoval zakladatel Zdravého Fóra Jan Tománek. „Ale bylo to o fous…? Po třech, nebo
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čtyřech dávkách?“ vzal si Tománek na paškál i kontroverzní téma očkování proti covidu.

Další se spokojili s tvrzením, že nějaké negativní testy na covid už v dnešní době opravdu nikoho
nezajímají. „Daj pokoj. Nikoho to už nezaujíma,“ uvedl další komentující.

„To ještě v roce 2023 někdo řeší?“ přidal se další.

Mnozí také ironicky komentovali negativní test s tím, že šlo asi o test těhotenský. „Takže miminko
nebude,“ stojí v jednom z mnoha podobně laděných příspěvků.

„Promiňte, nemám u sebe brýle, co to je za test, čekáte rodinu?“ ptá se další uživatel.

Našlo se ovšem i několik lidí, kteří předsedovi Senátu popřáli hodně zdraví. „Tak to je fajn, ať Vám
zdraví vydrží!“ napsal jeden z komentujících.
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